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Beantwoord op 9 april 2024 

Partij GroenLinks 

Onderwerp Bomenkap laantje Meteren  

 

Op maandag 26 februari constateerden wij dat de grote, waardevolle eikenbomen van het 

bekende laantje in Meteren tussen de Blankertseweg en De Plantage werden gekapt. Een 

beeldbepalend laantje, wat nog een laatste overblijfsel was van de oorspronkelijke 

bestemming van dit gebied. 

Vraag 1 

Wat is de reden dat de bomen van dit laantje zijn gekapt? 

 

Antwoord 

De bomen konden niet ingepast worden in het nieuwbouwplan voor De Plantage omdat deze 

bomen een matige tot slechte kwaliteit hadden (tijdens de laatste boominspectie uit 2022 is 

dit vastgesteld). Het betreft hier aangeplant bosplantsoen dat is uitgelopen naar bomen. Het 

grote risico op takbreuk zou voor een onveilige situatie in het nieuwe openbaar gebied 

zorgen. De veiligheid voor fietsers en wandelaars is dan niet te garanderen. Daarnaast 

zouden de bomen de ophoging van het maaiveld (nodig om wateroverlast te voorkomen) niet 

overleven. Toekomstverwachting na ophoging van de omgeving was 0-5 jaar. 

 

De combinatie van slechte kwaliteit en maaiveld ophoging dat nodig is om woningen te 

kunnen bouwen zonder wateroverlast is de reden geweest om alle te rooien en opnieuw te 

beginnen met bomen. 

Vraag 2 

Als dit laantje is gekapt voor de aanleg van een wandel- en fietspad, is onderzocht hoe de 

bomen langs dit laantje gespaard kon blijven? Bijvoorbeeld door het wandelpad door het 

oorspronkelijk laantje te laten lopen en een fietspad daarnaast aan te leggen?  

Zo ja, welke weging heeft hierbij plaatsgevonden? Is daarbij meegenomen de grote waarde 

van volwassen bomen voor biodiversiteit, hittestress, fijnstof- en CO2- opslag?   

Zo nee, waarom is dat niet gebeurd?  

 

Antwoord 

Zie antwoord op vraag 1. 

 

Bij het opstellen van het inrichtingsplan voor de openbare ruimte voor de Plantage is een 

studie gedaan naar biodiversiteit, hittestress en natuur inclusief ontwerpen (door Slijpkruik). 

Deze thema’s worden toegepast in heel deelgebied 3 en 4.  

Vraag 3 

Hoe past de kap van deze waardevolle bomen aan dit laantje in de visie van het 

voorgenomen “duurzaam en toekomstbestendig Bomenplan 2025-2029”, waarin opgenomen 

wordt dat nieuwe bestemmingen zoveel mogelijk bestaande structuren en bomen moeten 
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sparen? Waarom is, gezien het belang van deze bomen voor cultuur en natuur, niet voor 

gekozen om al pro-actief te handelen om deze volwassen bomen te sparen? Het duurt 

immers weer vele jaren voordat nieuwe aanplant dezelfde ecologische waarde krijgt.  

 

Antwoord 

De matige kwaliteit van de bomen (met groot risico op takbreuk) in combinatie met de 

maaiveld ophoging die nodig is om woningen te bouwen in dit deel van de Plantage maakte 

het onmogelijk om de bomen te behouden. 

 

Ter compensatie zijn in 2022 reeds nieuwe bomen aangeplant op 2 locaties aan de 

Blankertseweg en worden bij de ontwikkeling van de Plantage ook nieuwe bomen aangeplant 

in een grotere maat dan gebruikelijk. 

 

Compensatie locaties Blankertseweg  

 

Afbeelding 1 geeft rechtsboven de Randweg weer en linksonder de Blankertseweg. In het 

driehoekig door de wegen gevormde gebied staan een tiental groene stippen ingetekend met 

daar omheen een rode lijn. 

 

Afbeelding 1 
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Afbeelding 2 

Op afbeelding 2 wordt de Blankertseweg horizontaal lopend weergegeven op de kaart. 

Daaronder is rechtsonder de Blankertseweg een trapezium ingetekend. Het trapezium is rood 

omlijnt met daar binnenin een tiental groene stippen ingetekend. 


